
 

Protokół Nr 11/2019 

z posiedzenia  Komisji Rewizyjnej  

z dnia 12 października 2020 r. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jan Sołtys.  

 O godz. 1610  Przewodniczący otworzył posiedzenie, przywitał członków komisji  

oraz zaproszonych gości.  

Na posiedzeniu obecni byli wszyscy członkowie Komisji. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych  stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji /z dn. 08.06.2020 r./. 

4. Kontrola w Referacie Zakupów i Zamówień Publicznych. 

5. Kontrola w Referacie Remontów i Inwestycji w zakresie realizacji funduszu 

sołeckiego oraz projektów, które oczekują na realizację. 

6. Kontrola faktur za miesiące czerwiec 2020 r.  – wrzesień 2020 r. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

/W trakcie posiedzenia porządek rozszerzono/. 

  Ad. 2. Ww. porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie – 3 głosami za. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji /z dn. 08.06.2020 r./. 

Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 8 czerwca 2020 r. przyjęto jednogłośnie –  

3 głosami za. 

 Ad. 4. Kontrola w Referacie Zakupów i Zamówień Publicznych. 

  Kierownik Referatu Zakupów i Zamówień Publicznych – p. Agata Zielińska 

przedstawiła obecny zakres pracy referatu. Poinformowała zebranych o postępowaniach, 

które zostały ogłoszone, są w trakcie badania i oceny, zostały rozstrzygnięte lub są  

w przygotowaniu.  

Protokół z przeprowadzonej kontroli stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad. 5.  Kontrola w Referacie Remontów i Inwestycji w zakresie realizacji Funduszu 

Sołeckiego oraz projektów, które oczekują na realizację. 

Przewodniczący komisji stwierdził, że z uwagi na sytuację pandemiczną ograniczono 

wydatki z funduszu sołeckiego, poprosił o omówienie wykonania wydatków. 

 p. o. Kierownika Referatu  Remontów i Inwestycji – p. Ewa Kiszel oraz Zastępca Wójta 

Gminy – p. Magdalena Radzikowska omówiły stan realizacji funduszu sołeckiego  

w poszczególnych sołectwach w roku 2020.  

 p. o. Kierownika Referatu  Remontów i Inwestycji – p. Ewa Kiszel poinformowała, że 

realizowane były wydatki bieżące (utrzymanie i przegląd sprzętu, opieka nad skwerami, 

zadania, które otrzymały dofinansowanie Marszałka Województwa Mazowieckiego, zakup 

wiązanek okolicznościowych). Stwierdziła, że obecnie nie posiada informacji dotyczącej 

dalszej realizacji wydatków w ramach funduszu sołeckiego. 

 Przewodniczący komisji zapytał, czy któreś sołectwo wykorzystało środki w 100%. 

 p. o. Kierownika Referatu  Remontów i Inwestycji – p. Ewa Kiszel zaprzeczyła. 

Protokół z przeprowadzonej kontroli stanowią załącznik nr 4 do protokołu. 

 Ad. 6. Członkowie Komisji dokonali wyrywkowej kontroli faktur za miesiące  

czerwiec 2020 r.  – wrzesień 2020 r. 

 Do przeprowadzonej kontroli nie wniesiono uwag. 

 Członkowie komisji zawnioskowali, aby w porządku posiedzenia uwzględnić punkt: 
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Kontrola w Referacie Informacji i Promocji Gminy.  

 Punkt dodano do  porządku posiedzenia. 

 Ad. 7.  Kontrola w Referacie Informacji i Promocji Gminy. 

 Przewodniczący komisji poprosił o przedstawienie informacji dotyczącej 

funkcjonowania komunikacji autobusowej w gminie. 

Przypomniał, że komisja złożyła wniosek o  zbadanie zasadności wydatkowania środków na 

usługę polegającą na dowozie osób z Michałowa-Reginowa do kościoła parafialnego  

w Wieliszewie i do Legionowa. 

 p. o. Kierownika Referatu Informacji i Promocji Gminy – p. Anna Ziółkowska 

poinformowała, że autobus kursuje do Legionowa we wtorki, czwartki, soboty,    

natomiast w niedziele oraz ostatnie piątki miesiąca do Wieliszewa. Z kursu korzysta średnio 

5-8 osób, w niedziele podróżnych jest więcej. Poinformowała, że autobus zabiera pasażerów  

z przystanku przy osiedlu Silikaty. Dodała, że wcześniej kursowała tam lina L-10, jednak ze 

względu na brak rentowności – trasę zmieniono. 

Poinformowała, że gmina Serock uruchomiła bezpłatne kursy do Legionowa, jednak autobusy 

nie przejeżdżają tą trasą, skręcają wcześniej do urzędu gminy Wieliszew, natomiast autobusy 

przejeżdżające tamtędy są płatne. 

 Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska zwróciła uwagę, że rezygnacja  

z realizacji usługi spowoduje wykluczenie mieszkańców. 

 Radna Dorota Sarna stwierdziła, że w zamian można byłoby pomyśleć o uruchomieniu 

autobusy kursującego od poniedziałku do piątku w godzinach porannych. 

 Przewodniczący komisji zapytał, ile kursów linii L zostało zawieszonych w związku  

z pandemią. 

 p. o. Kierownika Referatu Informacji i Promocji Gminy – p. Anna Ziółkowska 

poinformowała, że kursy nie zostały zawieszone. 

 Ad. 8.  Sprawy różne. 

 Nie zgłoszono. 

 Ad. 9. O godz. 1725 Przewodniczący zakończył posiedzenie komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokół sporządziła:     Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

Magdalena Kucińska      Jan Sołtys 

   

 


